
Protokoll – styremøte   

Tid:  Fredag 29.3.2019 – kl. 09.00–12.10 

Sted:  Gjerdrum kommune – kommunestyresalen 

 
Til stede: 

Styret:   

Anders Østensen – leder  ordfører Gjerdrum kommune 

Vivian Wahl varaordfører Nes kommune 

John-Erik Vika ordfører Eidsvoll kommune 

Runar Bålsrud ordfører Hurdal kommune 

Hans Thue ordfører Nannestad kommune 

Tom Staahle ordfører Ullensaker kommune 

Lars Salvesen fylkesvaraordfører Akershus fylkeskommune 

Knut Haugestad rådmann Eidsvoll kommune 

Frits Arne Eriksen rådmann Gjerdrum kommune 

Kjetil Kokkim rådmann Hurdal kommune 

Anita Orlund rådmann Nannestad kommune 

Jon Sverre Bråthen  rådmann Nes kommune 

Rune Hallingstad rådmann Ullensaker kommune 

 

Øvrige:  

Anne Britt Fagerli sekretær GRIP 

 
Forfall: 
Grete Irene Sjøli – nestleder  ordfører Nes kommune 

Øyvind Michelsen fylkesdirektør Akershus fylkeskommune 

Sak 20/19 Godkjenning av innkalling 

Vedtak: Godkjent 

Sak 21/19 Godkjenning av referat fra 1.3.19 

Vedtak: Godkjent 

Sak 22/19 PTØ Norge – informasjon om virksomheten og tilbudet 

PTØ Norge har et spesialisert (re)habiliteringstilbud til mennesker med nevrologiske 
sykdommer eller skader. PTØ Gardermoen har siden februar 2018 vært lokalisert i 
helsebygget på Gardermoen Campus. 
 
Vibeke Johnsen, direktør PTØ Gardermoen, orienterte styret om virksomheten og tilbudet. 



 

Vedtak: Styret tar orienteringen til orientering. 

Sak 23/19 NAV Øst-Viken – orientering 

Steinar Hansen, direktør NAV Øst-Viken, orienterte om dagens drift og fremtidig struktur.  
 

Vedtak: Styret tar orienteringen til orientering. 

Sak 24/19 Formannskapskonferansen 

RU orienterte om skisse til foreløpig program. 
 

Vedtak: RU jobber videre med program for konferansen. 

Sak 25/19 VTA/VTO-plasser i Gardermoregionen 

Styret har sendt brev til NAV Øst-Viken om VTA plasser i Gardermoregionen og mottatt svar 
på dette. RU har kartlagt behovet for VTA/VTO-plasser. 
 

Vedtak: Styret ber AU følge opp signaler fra dagens presentasjonen i et brev til NAV Øst-

Viken, og be om et møte for å diskutere behovet og utviklingen. 

Sak 26/19 LHL-sykehuset – status 

Saken ble behandlet før sak 23/19. 
 
Frode Jahren, generalsekretær i LHL, orienterte om driftssituasjonen ved LHL-sykehuset.  
 

Vedtak: Styret tar orienteringen til orientering. 

Sak 27/19 Eventuelt 

1. Forslag om studietur om næringsstrategi/-utvikling i Hamarregionen 
2. Situasjonen ved brannstasjonen på Eidsvoll 
3. Situasjonen ved LHL-sykehuset 

 
Vedtak: 
 

1. Styret ønsker å besøke Hamarregionen for å bli orientert om arbeidet med 
næringsstrategi i regionen. Runar Bålsrud avtaler tidspunkt med Hamarregionen og 
inviterer ordførere og rådmenn. 

2. Styret ber AU kartlegge situasjonen omkring ØRB (status selskapsavtalen, 
husleiekontrakter, finansieringsmodell) og legge kartleggingen fram for styret i 
kommende møte. 

3. Ullensaker lager utkast til brev til Helse- og omsorgsdepartementet og legger i brevet 
vekt på den regionale betydningen av LHL-sykehuset i Gardermoregionen. Styret 
saksbehandler brevet på e-post før oversendelse medio uke 14. 

 
--------------- 
Anne Britt Fagerli 
sekretær 
Gardermoregionen interkommunalt politisk råd 


